



[Artist Talk]

Ibrahim Mahama: Künstlergespräch – Exchange, Exchangers

Ibrahim Mahama transformiert Materialien, um die Themenkomplexe Rohstoffe, Migration, Globalisierung und wirtschaftlicher Austausch zu erkunden. Seine großformatigen Installationen, die oft in Zusammenarbeit entstehen, verwenden Überbleibsel aus dem urbanen Umfeld, wie Holz, Textilien oder Jutesäcke, die zusammengenäht und über architektonische Strukturen gelegt werden. Der von der weißensee kunsthochschule berlin zum Gespräch eingeladene Künstler wurde 1987 in Tamale, Ghana geboren. Seine Arbeiten wurden in internationalen Ausstellungen gezeigt, wie der Documenta 14 in Athen und Kassel oder in »All the World's Futures«, 56th Biennale von Venedig sowie »Silence Between The Lines« in Ahenema Kokobeng in Kumasi und »The Gown must Go To Town« in Accra.

DETAILS

Zeit: Dienstag, 30. Januar 2018, 19:00 Uhr

Ort: Kunsthalle am Hamburger Platz, Gustav-Adolf-Straße 140, 13086 Berlin

Diese Veranstaltung ist Teil der Serie »Inside Out: Tracing the Process«, organisiert vom Fachgebiet Raumstrategien.

Die Veranstaltung findet in Englischer Sprache statt.

→ [Link: kunsthalle.kunsthochschule-berlin.de/](http://kunsthalle.kunsthochschule-berlin.de/)

ENGLISH VERSION

Ibrahim Mahama: Artist Talk – Exchange, Exchanger

Ibrahim Mahama uses the transformation of materials to explore themes of commodity, migration, globalisation and economic exchange. Often made in collaboration, his large-scale installations employ materials gathered from urban environments such remnants of wood and textiles or jute sacks, which are sewn together and draped over architectural structures. Ibrahim Mahama, born in 1987 in Tamale, Ghana, was invited by weißensee academy of art berlin. His work has appeared in international exhibitions including Documenta 14, Athens and Kassel, »All the World's Futures«, 56th Venice Biennial, »Silence Between The Lines« in Ahenema Kokobeng in Kumasi and »The Gown must Go To Town« in Accra.

Tuesday, January 30, 2018, 7pm

Venue: Kunsthalle am Hamburger Platz, Gustav-Adolf-Straße 140, 13086 Berlin

+

+

+

+

This Talk is part of the Series »Inside Out: Tracing the Process,« which is organized by the Spatial Strategies department.
In English language.

→ [Link: kunsthalle.kunsthochschule-berlin.de/](http://kunsthalle.kunsthochschule-berlin.de/)

+

+

+

+

+

+

+

+

+

+

+

+

+

+

+

+

+